
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 25. oktober 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Samrådsspørgsmål O
I forlængelse af ministerens svar på FOU (2012-13) alm. del – spm. 365 be-
des ministeren uddybe sin forklaring af, hvorfor skibstypeinspektørerne ikke
blev inddraget, da det skulle besluttes, hvilken leverandør, der skulle tildeles
opgaven med at vedligeholde marinehjemmeværnets fartøjer.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Troels Lund Poulsen (V) og Lene Esper-
sen (KF).

På udvalgets vegne

Karsten Nonbo
formand
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